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Szanowni Państwo,  
 
 
 
W latach poprzednich Spółka koncentrowała się przede wszystkim na rozwijaniu działalności 
naukowo-badawczej związanej z projektami realizowanymi w ramach otrzymanego wsparcia 
finansowego z NCBR oraz PARP na rozwój innowacyjnej gospodarki. Zarówno w poprzednich 
latach jak i w 2019 roku podstawowym priorytetem Spółki stał się rozwój sprzedaży produktów 
powstałych w wyniku działalności badawczo – rozwojowej, wdrożenia osiągniętych rezultatów 
projektów badawczych do zastosowań komercyjnych oraz partnerstwo branżowe z silnymi i 
strategicznymi kooperantami. 
 
Najpoważniejszym zadaniem pozostaje rozwój sprzedaży specjalistycznych produktów i dodatków 
paszowych oraz suplementów diety ludzkiej wytwarzanych przez Spółkę. Spółka z powodzeniem 
wprowadziła na rynek suplementy diety ludzkiej – gamę produktów opartych o estry etylowe 
mieszanek kwasów tłuszczowych Omega 3/6/9. Segment ten stał się największym pod względem 
przychodów.  
 
Niezależnym od konieczności spłaty zobowiązań i odzyskania trwałej rentowności prowadzonej 
działalności operacyjnej Spółki, ważnym elementem długoterminowej strategii rozwoju Spółki 
pozostaje dalsza kontynuacja rozwoju produktów oraz znacznie szersze wyjście na rynki 
międzynarodowe, co będzie stanowić trwałą i wieloletnią podstawę przewagi konkurencyjnej. 
 
 
Licząc na to, iż rozpoczęte w latach ubiegłych działania zmierzające do utrwalenia pozycji Spółki 
na rynku wdrożeń innowacyjnych rozwiązań zaowocują wkrótce pozytywnymi wynikami 
działalności,  
 
 
pozostaję z poważaniem,  
 
 
 
 
 
Jacek Kostrzewa 
Prezes Zarządu 
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